

GCSE CHINESE (MANDARIN)

F

Foundation Tier Paper 1 Listening Test Transcript

Tuesday 14 May 2024 Afternoon Time allowed: 35 minutes approximately
(including 5 minutes' reading time before the test)

FOR INVIGILATOR'S USE ONLY

The pauses are pre-recorded for this test.

This is what you should do for each item.

- After the question number is announced, there will be a pause to allow you to read the instructions and questions.
- Listen carefully to the recording and read the questions again.
- Listen to the recording again, and then answer the questions.
- When the next question is about to start you will hear a bleep like this (*).
- You may write at any time during the test.
- Answer **all** questions in **English**.
- You must answer all the questions in the spaces provided. Do **not** write outside the box around each page or on blank pages.
- Write neatly and put down **all** the information you are asked to give.
- **Ask any questions now. You must not ask questions or interrupt during the test.***
- You now have five minutes to read through the question paper. You may make notes during this time. You may open your answer book now.
- **The test starts now.**

Once the test has started, the invigilator must not pause it **at any time** as all pauses, including the five minutes' reading time, are pre-recorded.

*If candidates ask any questions at this point, the invigilator should pause the recording until the questions have been answered. The recording should then be restarted.

- 0 1 F1 我午饭吃面包。
- 0 2 M1 我午饭吃鸡肉。
- 0 3 F2 我去体育馆打篮球，也去超市买东西。
- 0 4 M2 我去火车站坐火车，也去电影院看电影。
- 0 5 F1 我去美术馆画画，也去公园跑步。
- 0 6 M1 我们的教室太旧了，但是老师们的课都很有意思。
- 0 7 M1 我们的校服很好看。学校的早饭很好吃，但是午饭很难吃。
- 0 8 F2 我哥哥上网最多，我爸爸最少。
- 0 9 F2 我和妈妈一样，每天上网三个小时。
- 1 0 M1 学生们最近都吃了很多青菜。太好了！
- 1 1 F1 学生们还说，他们打算每个星期五都不吃肉。
- 1 2 M2 我想去美国上大学。我想做科学家。
- 1 3 F2 我想去德国学做饭。我想做厨师。
- 1 4 M1 我五岁就和妹妹一起踢球了，六岁上足球学校。
- 1 5 M1 要问我们家谁踢得最好，哥哥比我和妹妹都好。
- 1 6 M1 明年我们家要开一个足球学校，我要教女孩子们踢足球。

1	7
---	---

 F1 想喝冷的有汽水，热的有茶。欢迎欢迎！

M1 这儿有英文小说，也有中文的。

F2 请买些小礼物给家人和朋友吧。

1	8
---	---

 M2 今天的地理课很有意思，作业一点儿都不难。

1	9
---	---

 F2 我叫王美云。我常常听京剧，或者流行歌曲。

2	0
---	---

 M1 我叫张大为。我在英国上学，我的家在香港。

2	1
---	---

 F1 今天晚上多云，下小雨，非常冷。

2	2
---	---

 F1 明天是晴天，虽然有大风，但是很暖和。

2	3
---	---

 M1 今天公园真热闹，有舞龙、舞狮，还有人给我红包、请我吃饺子。我太高兴了！大家新年快乐！

END OF TEST

There are no questions printed on this page

Copyright information

For confidentiality purposes, all acknowledgements of third-party copyright material are published in a separate booklet. This booklet is published after each live examination series and is available for free download from www.aqa.org.uk

Permission to reproduce all copyright material has been applied for. In some cases, efforts to contact copyright-holders may have been unsuccessful and AQA will be happy to rectify any omissions of acknowledgements. If you have any queries please contact the Copyright Team.

Copyright © 2024 AQA and its licensors. All rights reserved.

